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Plats och tid: Mariasalen, Församlingshemmet, Johannelund, kl. 18.30 

 
Närvarande: Carin Ehrenkrona Ordförande 
 Per Jonsson Vice ordförande 

Marie Lind Sekreterare för dagen 
 Anna Sävkvist 
 Veronika Granat 
 Maud Karlsson   
 Inger Nilsson 

Gunnar Risberg 
 Martin Lissnils Församlingsherde

   
 
 Frånvarande: Cecilia Jansson Sekreterare 

   

 
Underskrifter   Sekreterare .....................................................................  Paragrafer  21–27 

Marie Lind 

 
Ordförande ………………………………………………………….……………………………………… 

 

Carin Ehrenkrona 

Justerare ……………………………………………………….……………………………………………… 

 

Veronika Granat 

 

 
ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Församlingsrådet i Linköpings Johannelunds församling 

Sammanträdesdatum 2025-03-19 

Förvaringsplats för protokollet: Församlingsexpeditionen Mariagården 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 

 
FR § 20 Mötets öppnande 
 Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 
FR § 21 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. Marie Lind valdes till sekreterare då Cecilia Jansson var 
frånvarande. 

 
FR § 22 Godkännande av föregående protokoll 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

FR § 23 Val av justeringsman 
Veronika Granat valdes att justera protokollet. 
 

FR § 24 Rapport från övriga ombud i FR: 
  

 Stadsmissionens årsmöte 28/4 kl. 16–19.00 
 Anna Sävkvist är ombud men kan inte närvara. Gunnar Risberg skall tillfrågas och Carin 
meddelar KH:s sekr. Ann-Marie Pykett vem som kommer att deltaga. 

  
 SKUT:s årsmöte 12/4 13–16.00 
 Inger Nilsson åker till mötet.  
  
FR § 25 Rapporter från KR, KR-protokoll och KF-protokoll: 
  
 Inga rapporter. 

 
 

FR § 26 Rapport från församlingsherden 
 
Budgetuppföljning och mål 
Martin Lissnils informerade i stora drag angående hur budgeterade medel användes. 
Församlingen har använt cirka 80 procent av dessa. Vi har ett överskott på musiksidan 
beroende på ett samarbete mellan Motettkören och S:t Lars kammarkör, församlingsresan 
samlade färre deltagare än planerat, samt har antalet medarbetare minskat. Justeringar är 
gjorda inför nästa budget. 
 
Verksamhetsplanering 2025 enligt KR 
Martin gick igenom målen enligt kyrkorådets plan, bland annat att aktivt bidra till det goda 
samhället och social sammanhållning, samverkan med andra aktörer i Johannelund, att 
arbeta för fler ideella medarbetare, barnperspektivet – att barnen blir sedda och hörda i 
församlingen, pastoratets gemensamma mål för dop samt doppastoralens betydelse, och 
målsättningen för att konfirmera 15-åringar i pastoratet.  
 
 
 
 
 
Ekonomiöversikt för pastoratet 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 

Martin och Carin gick övergripande igenom förvaltningschef Karolina Einehags 
ekonomiöversikt från genomgång med ordförandenätverket. Gällande  
verksamheten är det viktigt att på bästa sätt möta människor med vårt kristna budskap och 
ett rikt gudstjänstliv, samt att arbete med barn och ungdom kommer i förgrunden. Att hjälpas 
åt över församlingsgränserna i pastoratet, bland annat i kommande satsning på 
syskonförsamlingar, är ett sätt att möta en på sikt försämrad ekonomi i samband med lägre 
medlemsantal.         

 
 

Fastighetssyn 1/4 
Martin informerade om den kommande fastighetssynen och undrar om FR har några 
synpunkter alternativt behov. Det som diskuterades var bland annat nycklar, dynorna i 
kyrkan och Evangelieboken som inte får plats på ambon. Dessa frågor berör vår vaktmästare 
Robert Hrncjar, som återkommer inom kort i ärendet. 

 

  Övriga frågor 

FR § 26 Exteriört kors 
 Ett utkast med motivering till vårt önskemål om ett exteriört kors, vilket kan ses från 
Johannelunds centrum, diskuterades inför kommande fastighetssyn. Carin och Inger 
sammanställer ett färdigt brev med utgångspunkt från denna diskussion.  

 

FR § 27  Katekumenatsvägen på plats 
 Katekumenatsvägen, som tidigare var placerad på anslagstavlan i vapenhuset, är nu 
uppdelad i fyra inramade tavlor och upphängda i Övre salen. Marie Lind och Robert 
Hrncjar kommer att göra ett förslag på en informationsskylt som förklarar tavlorna och 
vem som har målat dem. 
   

FR § 28 Mötesdatum i vår 
 
23/4 18.30 
28/5 18.30 
18/6 18.30 

FR § 29 Avslutning 
 Ordförande avslutade mötet varpå följde bön av Martin Lissnils samt bad vi tillsammans     
Herrens bön.  
 
 
 
Dag som ovan  
 
Marie Lind 


